

### PRODUCT DESCRIPTION

YUHI is a lamp for a table or the floor. The formal composition consisting of geometric surfaces is indirectly lit by an internally integrated organic light-emitting diode (OLED). The two-dimensional light produced by the thin OLED-module allows the light grey coated steel sheet to become a reflective source of light. Surface and light form a variable entity of two parts that graphically and spatially depict various modulations of light and shadow.

### PRODUKTBESCHREIBUNG

YUHI ist eine Leuchte für Tisch oder Boden. Die formale Komposition aus geometrischen Grundflächen wird durch eine im Inneren integrierte Organische Leuchtdiode (OLED) indirekt beleuchtet. Das von dem dünnen Leuchtmittel erzeugte flächige Licht, lässt das lichtgrau lackierte Stahlblech zum reflektierenden Leuchtmittel werden. Fläche und Licht bilden eine variable Einheit aus zwei Teilen, die graphisch und räumlich verschiedene Licht- wie Schattenmodulationen zeigt.



FRONT



257

TOP



257



Steel, powder coated, fine texture/  
Stahl, pulverbeschichtet, Feinstruktur  
7.4W OLED, 20V/230V, 2700K



YUHI

|

257



OAK/  
EICHE



COPPER/  
KUPFER



MARBLE/  
MARMOR



BLACK/  
SCHWARZ



WHITE/  
WEIS



CHROMATICS COLORS  
CHROMATICS FARBEN



YELLOW  
GELB



SALMON ORANGE  
LACHSORANGE



RED  
ROT



DUSTY PINK  
ALTROSA



PIGEON BLUE  
TAUBENBLAU



LIGHT GREY  
LICHTGRAU



ANTHRACITE  
ANTHRAZIT



AZURE  
HIMMELBLAU



TURQUOISE  
TURKIS



OLIVE  
OLIVGRÜN



PALE GREEN  
BLASSGRÜN

YUHI  
LAMP

NEW TENDENCY



ADALBERTSTRASSE 6 10999 BERLIN GERMANY  
CONTACT@NEWTENDENCY.DE WWW.NEWTENDENCY.DE  
TEL +49 30 246 30 500 FAX +49 30 284 49 266